
 

 

 
Dansk Islandshesteforening - Vilhelmsborg – Bedervej 101 – 8320 Mårslet 

Referat møde i DI-B mandag den 24.-10. 2022 kl. 20-21.30 på Teams  
 

Deltagere i mødet: Sus Ulbæk (SU), Charlotte Vestergaard (CV), Rune Hansen (RH), Caroline 
Seehusen (CS), Jørn Hartvig (JH), Anders Kaihøj (AK), Kristiane Klindt (KK). 

 

 
 

 
Dagsorden: 
 

 

  

 

 

1. Godkendelse af referat af møde 

den 25. sept 2022  
  

 

Vedhæftet - godkendt 

  

 

2. Nyt fra komiteerne  

 
 

Natur: 

Natur vil gerne samle alle rundt i landet som sidder i 
diverse udvalg under NST, FR etc. 

  

Avl: 
Der arbejdes på kåringsdatoer i 2023. Der skal være et 

koordineringsmøde mellem avlslederne i de sydeuropæiske 
FEIF-lande og DK. 

Der kommer en FEIF-avlsdommeruddannelse i 2023. 

Tyskerne har 2-3 mulige kandidater der opfylder 

kriterierne.  
Avlerkursus i DK i januar 2023. 

 

Klub: 
Virtuelt klubmøde den 9. november: der ønskes input 

til det fremtidige arbejde i Klub- og Breddekomiteen, 

allerede forslag er: Support til at søge fondsmidler, 

Vidensbank, hjælp til bestyrelsesarbejde, hjælp til økonomii 
klubberne etc. En del af det skal forankres på sekretariatet. 

Vedr. budget Aktivitetsuge: den skal bare gå i 0. 

Årets klub 2022 bliver Saga Svendborg og Tvistur på 

grund af deres evne til samarbejde under arrangeringen af 
DM. Hver klub får et fad. JH tager sig af det. 

 

Sport:  
Baner i Herning: GDK-banen (Bane 1) mangler hældning i 

hjørnerne, men en opdatering af banen med hældninger 

karambolerer med pas-sporet. Ingen nemme løsninger. Der 
arbejdes videre. 

Dommeruddannelse 2023: der arbejdes på at få nogle 

lokalklubdommere til eksamen som nationaldommere samt 

i et nordisk samarbejde, at få flere nationale GDK-
dommere opgraderet til landsdommere. Der bliver ikke 

FEIF-dommereksamen i år. 

Promovering af pasdiscipliner i hele Norden: der skal 

oprettes en Pas-gruppe til udvikling af pasdisciplinerne i 
DK. PP2 skal med som disciplin til DM i 2023. 

Gæðingafimi: der arbejdes på én oversættelse/version af 

reglementet til dansk. Island er inde over. Når det er sket 

skal der afholdes et arrangement med lokalklubben Aska. 
DM 2023: der er kommet et par muligheder for arrangører 

til DM 2023. 

Eliten+ Udtagelseskomite: Budget: Der afsættes 

100.000 kr fra hovedsponsormidler + 67.000 kr fra sidste 
års elitetilmeldinger + XX kr i landsholdstilkendegivelser for 

2023. Såfremt der er brug for flere midler må eliten selv 
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skaffe dem ved evt. yderligere sponsorer og indtægter fra 

afholdte aktiviteter. 
 

 

3. Klubkomite – fremtid? 

- Virtuelt møde 9. nov 
 

 

Håbet er, at udover at få input til selve det fremadrettede 

arbejde, så kommer der også nogle mulige kandidater til 
posterne i komiteen. 

 

 

4. GF forberedelse 
- Bestyrelsens 

forslag/rækkefølge 

- Andre forslag 

- Årsberetning 
- Kandidater på valg 

- nye kandidater 

- Kontingent 

-  
 

 

 Bestyrelsens forslag: SU og KK tager sig af den endelige 

udformning. Rækkefølgen bestemmer dirigenten.  
Andre forslag: se ovenfor. 

Årsberetning: Vi mangler stadig beretninger fra nogle 

komiteer. De skal komme snarest. KK laver klubkomiteens. 

Formøder: Emner til formøder skal foreligge snarest.   
Kandidater: KK rundsender foreløbig kandidatliste og 

komiteer vender tilbage snarest. 

Kontingent: nuværende kontingent fastholdes i 2023, på 

grund den usikre økonomiske situation, men det skal 
fremadrettet tænkes ind i en ændret struktur. 

 

5. Regnskabsopstilling og 
budgetforslag 

- Herunder elitens budget 

- Stambogskontoret 

 

 

Elitens budget: se ovenfor under sport i pkt 2. 
 

Stambogskontoret: der kommer udgifter til det nye 

hestepas samt til de nye registreringer af CPR/CVR numre i 

relation til alle heste ind i CHR-registret. 
 

 

6. Regnskaber for DM og NM 

 
 

 

Vedhæftet. 

DM gav overskud som er delt og betalt til de arrangerende 
klubber. 

NM har givet et lille plus på 6.700 kr, som skal tilbage til 

Eliten. 

  

 

7. Hjemmeside 

 

 

Den nye hjemmeside er på vej. KK viste den frem. 

Tilfredshed.  

Den når ikke at gå å i luften inden GF. Vi regner med det 
bliver en ”julegave” i december     . 

 

 

8. Eventuelt 
 

 

CS: Der findes et Børne-ungepolitisk udvalg i FR som Natur 
ikke har kapacitet til at deltage i. Er der nogen der kender 

nogen som har tid og lydt? Vi har mulighed for 2 pladser. 

 

 
9. Næste møde  

 

 
7. november kl 20 

 

10. Næste møderække 
 

 

 

 

Udsendt den 21.10.  2022. 
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